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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for severing, slitting, perforating or scoring sheets of such material as paper, metal film or plastic film,
especially of label material situated on a backing material which must not be damaged, by means of a cutting disc (6) which is to be clamped in a
releasable and coaxial manner between a support disc (2) and a pressure disc (4) and the outside diameter (D6) of which is somewhat larger than
the outside diameter of the support disc (D2) and the pressure disc (D4), characterised in that the cutting disc (6) is so thin that the cutting and/or
perforating operation is to be carried out using its circumferential surface (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Durchschneiden, Einschneiden, Durchperforieren oder Einperforieren von Blattmaterial, wie Papieren,
Metallfolien oder Kunststofffolien, insbesondere von auf einem nicht zu beeinträchtigenden Trägermaterial befindlichen Etikettenmaterial,
mittels einer lösbar koaxial zwischen einer Widerlagerscheibe (2) und einer Andruckscheibe (4) einzuspannenden Schneidscheibe (6), deren
Außendurchmesser (D6) etwas größer ist als der Außendurchmesser der Widerlagerscheibe (D2) und der Andruckscheibe (D4), dadurch
gekennzeichnet, daß die Schneidscheibe (6) eine so geringe Dicke hat, daß mit ihrer Umfangsfläche (8) die Schneidarbeit bzw. Perforierarbeit
auszuführen ist. <IMAGE>
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